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Są chętni do uruchomienia cyklotronu w
Świętokrzyskim Centrum Onkologii

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Dwie firmy są zainteresowane dzierżawą linii
technologicznej i uruchomieniem cyklotronu, czyli urządzenia do wytwarzania znaczników
nowotworów w Świętokrzyskim Centrum Onkologii. Jak poinformował członek zarządu
województwa odpowiedzialny za ochronę zdrowia – Marek Gos pomieszczenia, w których
możliwa jest produkcja radiofarmaceutyków są na razie nie wykorzystane. Substancje
potrzebne do wykonywania badań Pozytonowym Tomografem Emisyjnym sprowadzane są z
Austrii i Niemiec. O tym, która firma wydzierżawi pomieszczenia przekonamy się w
pierwszych miesiącach przyszłego roku. Zainteresowane dzierżawą są dwie firmy
europejskie. Dyrektor ŚCO Stanisław Góźdź twierdzi, że w placówce już pracuje kadra
wyspecjalizowana w tej dziedzinie, a lotnisko w Masłowie mogłoby zostać wykorzystane do
transportu radiofarmaceutyków do innych ośrodków. PET działa w Świętokrzyskim Centrum
Onkologii od maja 2008 roku. Dzięki temu urządzeniu możliwe jest m.in. wykrywanie
nowotworów we wczesnym stadium.


